
Beste inwoners  
van Leopoldsburg  
en Heppen
De zomer gaat traditioneel gepaard met 
energie. Energie om dingen beter, leuker 
en haalbaarder te maken. Op politiek 
niveau is dat de taak van het gemeente-
bestuur. Onze gemeenteraadsleden doen 
hun uiterste best om die energie op een 
goede manier in te zetten ten voordele 
van de inwoners van onze gemeente.

In deze uitgave kan u lezen over onze 
inspanningen om de welzijnsraad  
opnieuw te activeren, want onze oudere  
inwoners verdienen de beste zorgen. 
Maar we mogen onze jeugd natuurlijk niet 
vergeten. Daarom doen we de zoveelste 
oproep voor de opstart van een jeugdhuis. 
Dat jeugdhuis wordt al jarenlang beloofd, 
maar de realisatie laat op zich wachten.

We werkten een mooi voorstel uit over het 
openbare vervoer voor onze nieuwe inwo-
ners en hopen natuurlijk dat zij daar gretig 
gebruik van zullen maken. Ten slotte 
nodigen we u graag uit voor onze verschil-
lende activiteiten zoals de viering van de 
Vlaamse feestdag en onze traditionele 
BBQ. We hopen u te mogen verwelkomen 
op beide dagen.

Ik wens u alvast veel leesplezier toe. En 
bent u bezorgd over onze gemeente of 
heeft u wensen ervoor? Weet dat we 
steeds bereikbaar zijn.

Dorinda 
Vandecauter

Voorzitter

Gratis probeerpakket van  
vervoersmaatschappij De Lijn

Tijdens de gemeenteraad van mei 2023 werd op vraag van onze N-VA-fractie  
een agendapunt toegevoegd: het gratis aanbieden van een probeerpakket door 
vervoersmaatschappij De Lijn aan verhuizers of nieuwkomers in onze gemeente.

WAT HOUDT HET PAKKET IN?
Het pakket heeft een waarde van 109 euro en bevat:

    Een MOBIB-kaart.
    Een maandabonnement van De Lijn voor tram en bus.
    Een jaar lidmaatschap bij Blue-bike om op diverse plaatsen in Vlaanderen aan  

treinstations een fiets te huren voor 1,50 euro.
    Een Cambio-kaart die recht geeft op een aansluiting en abonnement voor  

twee maanden voor het ontlenen van een auto. U betaalt enkel de gebruikskosten  
naargelang de ontleentijd en het aantal gereden kilometers.

WAAROM IS ZO’N PROBEERPAKKET NUTTIG?
Omdat verhuizers en nieuwkomers in onze gemeente zo de kans krijgen om  
het aanbod van De Lijn te ontdekken. Bovendien zijn mobiliteit en ecologie  
twee belangrijke thema’s. En het probeerpakket kan een deel van het antwoord  
zijn op de vraag hoe u staat tegenover die thema’s en hoe milieuvriendelijk  
uw verplaatsingen zijn.

KLINKT TOP! WERD HET VOORSTEL GOEDGEKEURD?
Jazeker. De volledige gemeenteraad was erg positief en keurde  
het voorstel unaniem goed.

Kan ik ergens meer info verkrijgen over dit fantastische  
initiatief? U kan meer info verkrijgen via het gemeentelijke 
loket of via uw gemeentelijke vertegenwoordiger bij De Lijn 
Jos Berghmans: jozef.berghmans@n-va.be. 

Jos Berghmans, gemeenteraadslid 

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Leopoldsburg
leopoldsburg@n-va.be N-VA Leopoldsburgwww.n-va.be/leopoldsburg
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Dag May, kan je jezelf even voorstellen?
May: “Ik ben May Dupont en kom uit  
Aartselaar. Ik ben 66 jaar en getrouwd met 
Guido Kenis, afkomstig van Beverlo. Ik heb 
twee dochters, beiden verpleegkundigen. 
Vanaf 1977 was ik zelf werkzaam in Boom 
als verpleegkundige in AZ Den Brandt in 
het operatiekwartier en de spoedafdeling.  
In 1995 ben ik begonnen als zelfstandige. 
Toen ik met pensioen ging, had ik een  
bloeiende zaak opgebouwd en waren er  
tien verpleegkundigen tewerkgesteld.  
Sinds mijn huwelijk woon ik in de  
Dennestraat in Heppen.”

Waar liggen jouw interesses?
May: “Ik vind het leuk om regelmatig  
bijscholingen te volgen zoals in de Kader-
school NVKVV (Nationaal Verbond van 
Katholieke Verpleegkundigen en Vroed-
vrouwen). De evolutie in de zorg zoals 
palliatieve zorg en wondzorg, en de wets-
wijzigingen krijgen daarbij mijn aandacht.  
In Aartselaar was ik verantwoordelijk voor 
een groep verpleegkundigen. Ik zetelde als 
afgevaardigde van de zelfstandige verpleeg-

kundigen in verschillende raden van de  
eerstelijnszorg zoals de gezondheidsraad 
van Aartselaar (1996 tot 2020),  IMSIR  
Rupelstreek, Intercommunale Rupelstreek 
voor de eerste lijn gezondheidssector, mutu-
aliteiten, bejaardenhuizen, kinesisten, artsen 
tandartsen, apothekers en verpleegkun- 
digen (1996 tot 2019). Palliatieve zorg was 
een van mijn grootste aandachtspunten.”

Hoe belandde je in de politiek?
May: “In 2012 al werd ik lid van N-VA  
Leopoldsburg. De sfeer in de groep sprak 
mij aan. Daarom wilde ik meer contact met 
hen en me inzetten voor onze gemeente.”

Heb je nog politieke ambities?
May: “Ik wil mijn kennis gebruiken en 
doorgeven aan de jongere generaties.  
Momenteel ben ik verkozen als nieuwe  
secretaris van N-VA Leopoldsburg. Ik zal 
nog veel moeten leren, maar doe mijn  
uiterste best om mijn nieuwe taak tot een 
goed einde te brengen.”

Veel succes, May!

KENT U MAY DUPONT AL?

    Naam: May Dupont

    Leeftijd: 66 jaar

    Afkomstig van: Aartselaar

    Woonplaats: Dennestraat in 
Heppen

    Echtgenoot: Guido Kenis

    Kinderen: twee dochters

    Functie binnen N-VA Leopolds-
burg: bestuurslid en secretaris

 

 

 

 

 

 

 

Naam: 
Michotte

Voornaam: 
Guy

Leeftijd: 
72 jaar

Maak kennis met Guy Michotte
Geboorte- en woonplaats: Leopoldsburg

Voormalig beroep: militair arbeidsgeneesheer

Echtgenote: Leen Van Thielen

Kinderen: Johan, Annelies en Asif

Hobby’s: drie keer per week een uurtje sport

Leuze: een gezonde geest in een gezond lichaam

Doel: streven naar en werken aan een sociaal rechtvaardig en 

financieel gezond Leopoldsburg, waar geluisterd wordt naar de 

inwoners en waar ieders mening aan bod komt.

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Huidig beroep: 
deeltijds huis- en  

sportarts

Functie binnen  
N-VA Leopoldsburg: 

bestuurslid

N-VA boekt  
resultaat!

Wij vroegen tijdens de voor-
bije gemeenteraden en in ons 
huis-aan-huisblad maatregelen  
tegen de overlast door ever-
zwijnen. Eindelijk komt  
er schot in de zaak. Onze  
gemeente organiseert nu 
‘nachtjacht’ nabij de woon-
kernen.

leopoldsburg@n-va.be



N-VA Leopoldsburg  
vraagt jeugdhuis
Uw jeugdjaren ... Uw herinneringen eraan zijn ongetwijfeld 
mooi. Het was een heerlijke tijd:  ongestoord vrienden  
ontmoeten, een eerste pintje, een eerste liefje … En dat alles 
zonder gsm aan uw oor. U denkt ongetwijfeld met weemoed 
terug aan die mooie tijd. Ook de huidige jeugd geniet met 
volle teugen van het leven na het coronatijdperk. Ze genieten 
van het samenzijn met vrienden en zoeken gezellige plekjes 
op. Maar door het dure uitgaansleven trekken jongeren naar 
pleinen en plaatsen waar ze zich goed voelen. Zij worden 
hangjongeren genoemd. En dat leidt soms tot ergernis.

Welke plaatsen leiden tot ergernis?

In Leopoldsburg zijn enkele plaatsen uitgegroeid tot een bron 
van ergernis. Denk bijvoorbeeld aan het Hertogin Van Brabant-
plein en omgeving, nabij het woonzorgcentrum Vulpia. Of aan 
de omgeving en petanquebaan aan de kerk in het centrum.  
Daar begint het uit de hand te lopen. Bewoners, familieleden  
en bezoekers van het Cultuurcentrum voelen zich onveilig.

Waarom voelen mensen zich onveilig?

Aan het Hertogin Van Brabantplein komt de (walm van)  
cannabisgeur uit de inhammen van de leegstaande winkel- 
panden de voorbijganger tegemoet. Op het plein zelf racen 
jongeren op hun scooters, op de achterwielen zelfs. Overal wordt 
vuilnis achtergelaten. Daardoor volgen er regelmatig klachten. 
Ook de ondergrondse parking werd gebruikt als openbaar  
toilet en is een plaats voor drankmisbruik en sluikafval.

Dat is niet leuk. Kan er iets aan gedaan worden?

Dat kon zo niet langer doorgaan, inderdaad. Het was en is niet 
normaal. N-VA Leopoldsburg stapte met voldoende bewijzen 
naar de politie. Onze klachten werden ernstig genomen en de 
laatste weken wordt er kordaat opgetreden tegen die enkelingen, 
die het goede imago van onze jeugd besmeuren. De toestand is 
aanzienlijk verbeterd en er wordt meer toezicht gehouden.  
Vandaar onze welgemeende dank aan politie Kempenland.

Nog een wijze raad?

Laat de jeugd volop genieten van de mooiste tijd van hun leven. 
Maar houd het netjes! Racen? Doe dat op het circuit van Zolder 
en niet op een plaats waar onze ouderen met een rollator  
wandelen. En trouwens, waar blijft het jeugdhuis dat het huidige 
bestuur al zo lang belooft? Geef de jeugd een plaats om te  
kunnen genieten zonder problemen te veroorzaken voor de 
buurtbewoners. Hoelang duurt het om een beslissing te nemen?

Waar kan ik terecht met klachten over overlast?

Ervaart u overlast? Aarzel niet en meld het aan de politie.  
Zo draagt u bij aan burgerzin.

Stopzetting proefopstelling 
verkeerscirculatieplan  
Liberation Garden
Tijdens de gemeenteraad van april kondigde de schepen van 
Mobiliteit aan dat de gevaarlijke en nutteloze proefopstelling 
rond het museum Liberation Garden na de beëindiging van de 
plaatselijke werken opgeheven wordt. De opheffing kwam er na 
heftig protest van vele buurtbewoners en een eenmansactie die 
aandacht kreeg van sociale media en pers.

Ook onze N-VA-mandatarissen en -bestuursleden hebben van bij 
het begin hun bezwaren geuit. 

Omstreden omleiding

Jos Berghmans, gemeenteraadslid
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Hoge bedragen voor de kerkfabrieken
Laten we even iets duidelijk stellen: N-VA Leopoldsburg-Heppen is geen tegenstander van ruimtes voor geloofsbeleving.  
Maar ze is wel kritisch voor de hoge bedragen die jaarlijks naar de kerkfabrieken gaan.

Een aantal keer per jaar staan de kerkfabrieken op de agenda 
van de gemeenteraad. Telkens weer gaat het over geld: ofwel  
het goedkeuren van de jaarrekening, ofwel het goedkeuren van 
een bijkomend budget voor een of andere renovatie van een 
kerk in Leopoldsburg of Heppen. We kijken daar 
steeds met een kritisch oog naar. Door onze  
tussenkomsten zijn we ondertussen al zo ver  
gekomen dat de jaarrekeningen sinds vorig jaar 
effectief gecontroleerd worden. Met een steekproef 
van ongeveer vijftig procent van de verant- 
woordingsstukken die gecontroleerd worden,  
zijn we al heel blij. Want voordien werden de  
jaarrekeningen zonder veel controle goedgekeurd.

Vraag en aanbod zijn onevenredig

We blijven erover vallen dat de werkingsuitgaven 
bij bepaalde kerkfabrieken 34 keer hoger liggen 
dan de inkomsten. Zo is er een kerkfabriek waar 
de inkomsten ongeveer 1.115 euro bedragen en 
de werkingsuitgaven 37.950 euro. De meerderheid 
schermt met het argument dat wij maar 4 euro per 
inwoner uitgeven aan de kerkfabrieken, in vergelij-
king met het Vlaams gemiddelde van 10 euro per 
inwoner. Als vraag en aanbod onevenredig zijn, is  
4 euro nog veel. Die 4 euro moet efficiënter worden 
gespendeerd. Denk aan het bestrijden van kinderarmoede  
of het aanleggen van degelijke fiets- en voetpaden.

Herbestemming als oplossing?

Is het geen tijd om na te denken over een herbestemming van 
de kerk om ze opnieuw een maatschappelijke functie te geven? 
Dat mag toch geen taboe meer zijn. Een mooi voorbeeld van 
een herbestemming vinden we op ’t Geleeg. Daar kreunde de 
school onder een aanbodtekort en zorgde het herbestemmen 
van de kerk voor een oplossing. Er zijn nog wijken in  

Leopoldsburg-Heppen die door de aangroei van jonge woon-
wijken verlangen naar een groter schoolaanbod. Als we één 
centrale kerk in onze gemeente hebben die met vlag en wimpel 
uitsteekt boven het geheel en waar heel wat investeringen voor 

gedaan worden, lijkt ons dat voldoende. We willen trouwens 
niet aan het karakter van de kerken raken, want ze horen vaak 
bij een wijk. Maar het herbestemmen van bepaalde prachtige 
kerken is zeker nuttig en zelfs wenselijk.

Tijdens de gemeenteraad drong de N-VA meermaals  
aan op bijsturing en zelfs onmiddellijke opheffing van 
het circulatieplan. Een amendement werd ingediend  
om een evaluatie te laten uitvoeren door een erkende  
en verkeersdeskundige firma. Maar de voltallige 
meerderheid stemde dat voorstel weg. Nadien bleek de 
gevraagde opheffing toch de juiste keuze te zijn.

De verkeersdrukte rond het museum zal ongetwijfeld 
toenemen, samen met de bekendheid van het museum. 
Als we daar zelf al rekening mee houden en onze  
snelheid aanpassen, dan werken we rechtstreeks mee  
aan een veilige buurt. 

Jos Berghmans, gemeenteraadslid

Liesbeth Jannis, gemeenteraadslid

Aangepaste situatie

www.n-va.be/leopoldsburg
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Wanneer? 9 juli 2023 van 13 tot 18 uur
Waar? Museum MKOK (Burkelstraat 131 in Leopoldsburg)
Voor wie? Jong en oud

Wat? 
    ‘Gekke fietsen’-omloop
    Springkastelen
    Muziek door ‘Scheef pupiters’
    Pannenkoek voor ouders
    Pannenkoek voor kinderen (tot 12 jaar) na inkleuren 

tekening leeuw
    Kindergrime

Komt u ook? Als inwoner van Leopoldsburg of Heppen zijn u en 
uw kinderen (onder begeleiding) meer dan welkom. Er wacht u 
een gezellige namiddag met muziek, een hapje en een drankje.
Meer info? Surf naar n-va.be/leopoldsburg of stuur een mailtje 
naar leopoldsburg@n-va.be.

Vier de Vlaamse 
feestdag

Jaarlijkse 
N-VA-BBQ 

Zaterdag 
9 september 

Tussen 11.30 en 15 uur  
of tussen 16 en 19.30 uur

In museum MKOK  
(Burkelstraat 131 in  

Leopoldsburg)

Onze bestuursleden  
zullen u tijdens de  

vakantiemaanden de  
verkoopkaarten  

aanbieden. U kan ze  
ook verkrijgen via  

sociale media.

Tijdens de gemeenteraad van mei bracht de N-VA-fractie de 
werking of beter gezegd de niet-werking van de welzijnsraad 
ter sprake. In onze gemeente met veel welzijnsproblemen als 
armoede, oudere bevolking en schoolverzuim is dat een grove 
nalatigheid van het beleid.

Wat is de welzijnsraad?

De welzijnsraad is een officiële, gemeentelijke adviesraad,  
die uit vier werkgroepen bestaat: gehandicaptenbeleid,  
gezondheidsbeleid, armoedebeleid en ouderenbeleid. 

Wat doen die werkgroepen?

Normaal gezien moeten de werkgroepen minimaal vier keer 
per jaar vergaderen. Maar dat doen ze niet. Momenteel is  
enkel de werkgroep gehandicapten nog actief. De andere  
werkgroepen hebben helemaal geen werking. 

Waarom zijn die werkgroepen niet actief?

De reden zou de uitval van bestuursleden zijn. Nochtans  
heeft de N-VA op regelmatige tijdstippen meermaals nieuwe 
kandidaten aangebracht om nieuw leven te blazen in de 
werkgroepen. Maar weet u, de kandidaten kregen zelfs  
geen reactie. Dat betreuren wij ten zeerste. De burgemeester 
haalde zwakke redenen als ziekte en onbeschikbaarheid aan, 
maar beloofde wederom de zaak te bekijken.

Wat hoopt de N-VA?

Het is onnodig om te vermelden dat wij zo’n bestuur betreuren. 
Jammer genoeg kunnen wij momenteel 
enkel hopen dat de meerderheid de ogen 
opent en de tekortkomingen ziet.  
Onze N-VA-fractie blijft het probleem 
vanzelfsprekend opvolgen.

Diane De Volder, fractievoorzitter

leopoldsburg@n-va.be

LEOPOLDSBURG5
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Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  
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